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Enkel fråga till Kultur- och Fritidsnämndens ordförande Vibeke Bildt (Fp) 

 

Som jag uppfattat är det politisk samsyn om behovet av mötesplatser för ungdomar i Stuvsta 

och centrala Huddinge. Under lång tid har frågan om lämpligt läge utretts. Beslut har sedan 

fattats om att en mötesplats ska finnas med vid projekteringen av en idrottshall vid Stuvsta IP 

och den finns inlagd i projektplanen för 2012-2014. Enligt de uppgifter vi fått på PPU 

beräknar man inte kunna ta den i drift förrän 2015. 

 

På grund av detta och eftersom det under lång tid talats om att det även finns behov av en 

mötesplats i centralare delar av Huddinge och närmare allmänna kommunikationer t.ex. i 

Kvarnbergsområdet ställer jag följande fråga till dig. 

 

Vad avser du att göra för att ungdomar i Stuvsta och centrala Huddinge snarast möjligt 

ska få tillgång till en mötesplats/fritidsgård? 

 

 

 

Britt Björneke 

Vänsterpartiet 


